

Referat bestyrelsesmøde mandag d. 9.5.16

1. Opsamling siden sidst

- møde med kommunen (orientering, dato er ikke lagt)
- møde med de andre net (17. maj i Ebeltoft kl. 17 – 21)
der tager 4 af sted, Martin, Carsten, Kim og Silke
- henvendelse fra Energistyrelsen, høringssvar (sendt pr mail)
Sendt videre til kommunen, om de tager sig af det.
Vi tager det også med til Ebeltoft. Høringsfristen er d. 23. maj
- vi skal have hjælpere i Mørke. Der skal laves en stillingsbeskrivelse. PR gruppen.
(Carsten vil godt oplære en.)

2. fra teknikmøde

- mailtilbud til medlemmerne, skal vi fastholde dem, eller begrænse dem til de adresser, som på nuværende tidspunkt bliver brugt? Kim kommer med et oplæg til, hvordan og hvorfor vi skal gøre noget.

MAIL:

- bestyrelsen aftaler, at der fremover ikke tilbydes mail fra foreningens side. Derudover skal PR gruppen lave en mail, som sendes ud til alle foreningsmail med opfordringen om, at ejerne skal skrive tilbage, for at vi kan se, om mailen stadig bruges aktivt. Ellers vil vi begynde at slette.

Det vil hjælpe på spam aktiviteten.

3. Økonomi

- situation omkring kasserer skift
- fredag d. 20. maj tager Silke og Martin i banken.

4. nye datoer

Husk d. 11. juni

Tilmelding:

Carsten og Steen melder fra.

PR møde: Silke sender en doodle ud.

Næste bestyrelsesmøde: mandag d. 13. juni kl. 19.30

+ 8.8. kl. 19.30

5. evt.

Til PR gruppen:

- stillingsbeskrivelse til mørkehjælp
- mail til brugerne af vores egne mailservere
- måske oplæg til pokal
- + det løse...